
  

Protokół  nr LVII/10
z obrad LVII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 14 lipca  
2010roku  w godzinach 1100    - 1240    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W obradach uczestniczyło 19 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności w załączeniu 
do protokółu).  
W  sesji  nie  uczestniczyli  radni:  Czepułkowski  Jerzy,  Fadrowski  Zdzisław,  Paczkowska 
Wioletta, Wielgat Jan.

 
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Zmiany w porządku obrad.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie miasta na 2010 rok,
2) przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Ełku,
3) przystąpienia  do  zmiany  części  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku.
4. Zakończenie obrad.

Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  powitał  wszystkich 

zebranych   i  otworzył  LVII  nadzwyczajną  sesję  Rady  Miasta  Ełku.   Stwierdził 
prawomocność obrad.     

Do punktu –2-
  W imieniu  Prezydenta  Miasta  -   wnioskodawcy dzisiejszej  nadzwyczajnej  sesji, 

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  zgłosił  wniosek  o  rozszerzenie  porządku 
obrad o podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 
Powiatowej  Państwowej  Straży Pożarnej  w Ełku.  Niniejszy temat  zaproponował  ująć 
w porządku obrad jako podpunkt 2) w punkcie 3.

  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski  poddał pod głosowanie uzupełnienie 
porządku obrad o wyżej zacytowany temat; 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i 4 głosach  wstrzym.   radni uzupełnili porządek obrad. W trakcie głosowania nieobecny 
radny R.Szuliński.

 Następnie  Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  odczytał  propozycję 
porządku obrad i poddał pod głosowanie;  16 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw” 
i 3 głosach  wstrzym.   radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej. 

   Do punktu –3-  
Projekt  uchwały  w  sprawie   zmian  w  budżecie  miasta  Ełku  na  2010  rok, 

w załączeniu do protokołu.
Zastępca   Miasta Miasta Artur Urbański  omówił propozycję zmian w budżecie 

miasta polegającą na dokonaniu następujących zmian:
I.  w zakresie  dochodów i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział 
Edukacji 
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1. CEE  –  na  wniosek  Dyrektora  CEE  proponuję  się  zwiększenie  środków 
w  rozdziale  85407  o  kwotę  56  748  zł  z  przeznaczeniem  na  wynagrodzenia 
i pochodne od wynagrodzeń w związku ze zwiększeniem o dwa etaty zatrudnienia 
w pełnym wymiarze czasu pracy od 1 stycznia 2010 roku (konserwator i referent 
ds. turystyki).  Środki na wynagrodzenia nie były uwzględnione w budżecie na 
2010  rok.  Pracownicy  zatrudnieni  zostali  w  związku  z  realizacją  projektów: 
„Zagospodarowanie turystyczne terenu przy promenadzie nad jeziorem Ełckim” 
oraz „Zastosowanie odnawialnych źródeł energii na potrzeby grzewcze budynku 
CEE”  współfinansowanych  przez  RPO  „Warmia  i  Mazury”.  Jednocześnie 
zmniejsza  się  wydatki  w  rozdziale  80195  paragraf  4270  –  zakup  usług 
remontowych o kwotę 56 748 zł.

2. Zmiany w planie finansowym dochodów i wydatków budżetowych w rozdziale 
85415 dotyczą dofinansowania zakupu podręczników dla uczniów w ramach Rzą-
dowego programu pomocy uczniom w 2010 r. – „Wyprawka szkolna”. Zwiększe-
nie dochodów i wydatków  o kwotę 160 200 zł na realizację na w/w zadanie, ze 
środków otrzymanych jako dotacja celowa, decyzją Wojewody Warmińsko-Ma-
zurskiego Nr FB. 86/2010 z dnia 30 czerwca 2010r. 

3. Zwiększenie w planie finansowym dochodów i wydatków budżetowych w roz-
dziale  80195 o kwotę 88 404 zł. Zwiększenie po stronie  dochodów paragrafu 
2310- dotacje celowe  na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień 
(umów) między j. s. t. podyktowane jest większymi wpływami z Gminy Ełk w ra-
mach realizowanego porozumienia na przyjęcie od Gminy Ełk prowadzenia spraw 
oświaty, dotyczących kształcenia, opieki i wychowania uczniów z terenu Gminy 
Ełk  uczęszczających  do  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych 
w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto 
Ełk. Zwiększenie po stronie wydatków paragrafu 4270 – zakup usług remonto-
wych, na które dotacja jest przeznaczona.

4. ZSS- na wniosek Dyrektora szkoły w rozdziale 80101 zwiększa się środki na wy-
konanie remontu o kwotę 20 000 zł.  W celu wykonania zadania zmniejsza się 
środki w rozdziale 80195 w paragrafie 4270 zakup usług remontowych również 
o kwotę 20 000 zł.

5. Na wniosek Dyrektora ZSS przesuwa się pomiędzy paragrafami wydatkowymi 
kwotę  922 zł. W uzasadnieniu przesunięć Dyrektor podaje konieczność zwięk-
szenia środków na ubezpieczenie wyposażenia otrzymanego w ramach realizowa-
nego projektu, zwiększone zużycie wody w związku z awarią sieci wodociągo-
wej, zmniejszenie opłaty środowiskowej wynika ze zmniejszonego zużycia koksu 
w II półroczu 2009 roku. 

II. w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Pro-
mocji i Spraw Społecznych 
Zmiany w budżecie wynikają z podpisania aneksu Nr.PKOL.07.01.01-28-211/08-02
do umowy PKOL.07.01.01-28-211/08-00 z Województwem Warmińsko – Mazurskim 
na realizację programu „Kapitał Ludzki” – dział 853 rozdział 85395.

Projekt ,,Jutro idę do pracy’’ skierowany jest do osób długotrwale bezrobotnych 
i równocześnie korzystających z pomocy MOPS. Planowana liczba osób objętych projek-
tem - 165. Celem projektu jest zwiększenie aktywności zawodowej tej grupy osób po-
przez objęcie ich kompleksowym systemem wsparcia przy zastosowaniu instrumentów 
aktywnej integracji.  Koszt ogólny projektu wyniesie 647 114 zł, w tym wkład własny ze 
środków budżetu Miasta Ełku  – 67 949 zł.

III. w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Pełnomocnika Prezy-
denta Miasta ds. Profilaktyki Alkoholowej i Narkomanii 
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Zmiana polega na: zwiększeniu o kwotę 3 000 zł - Dział 851 Rozdział 85154 § 2830 
i zmniejszeniu o kwotę 3 000 zł - Dział 851 Rozdział 85154 § 2810. Jest to związane 
z wykorzystaniem środków na § 2830 dotacje celowe z budżetu na finansowanie zadań 
zleconych do realizacji pozostałym jednostkom nie zaliczanym do sektora finansów pu-
blicznych w ramach Otwartego Konkursu Ofert 2010. Spowodowane jest to wpływem 
większej ilości wniosków o dofinansowanie od organizacji pozarządowych finansowa-
nych  z § 2830 

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek  omówił propozycję zmian   w budżecie 
dot.  inwestycji,  a  mianowicie  w  związku  z  uzyskaniem  informacji  o  przyznaniu 
dofinansowania  na realizację  zadania   pn.  „Budowa promenady  pieszo  – rowerowej 
wzdłuż  nabrzeża  Jeziora  Ełckiego  –  III  etap”  w  ramach  Regionalnego  Programu 
Operacyjnego Warmia i Mazury na lata 2007 – 2013 przywraca się tytuł inwestycyjny 
wyodrębniając  go  z  zadania  obecnie  zapisanego w budżecie  miasta  pn.  „Rozbudowa 
promenady pieszo – rowerowej wzdłuż nabrzeża Jeziora Ełckiego”.

Umowa o przyznaniu dofinansowania na realizację zadania Budowa promenady 
pieszo – rowerowej wzdłuż nabrzeża Jeziora Ełckiego – III etap” powinna być podpisana 
do końca lipca br. Zakres rzeczowy planowanej do podpisania umowy obejmować będzie 
budowę promenady na odcinku od schodów terenowych na osiedlu Jeziorna do ulicy Św. 
Wojciecha przy Szkole Podstawowej nr 5. Wykonany zostanie ciąg pieszo – rowerowy 
o zmiennej szerokości od 3,5 m, oświetlenie, pomost oraz zamontowane zostaną ławki 
i kosze na śmieci. Zadanie przewidziane do zakończenia w 2011 roku.

Jednocześnie pozostawia się tytuł inwestycyjny „Rozbudowa promenady pieszo – 
rowerowej wzdłuż nabrzeża Jeziora Ełckiego” przewidziany do finansowania ze środków 
unijnych w ramach RPO Warmia i Mazury na lata 2007 – 2013, który będzie obejmował 
rozbudowę  I  etapu  promenady  tj.  wykonanie  nowej  ścieżki  rowerowej  w  ulicy 
Pułaskiego,  wykonanie  ścieżki  rowerowej  oraz  remont  ciągu  pieszego  w  ulicy 
Nadjeziornej oraz placu zabaw przy ul. Pułaskiego.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański jako autopoprawkę zgłosił wsparcie 
finansowe  w  wysokości  1300  zł  z  przeznaczeniem   na  opłacenie  składki 
ubezpieczeniowej  za rok 2010/2011 dla Sekcji  Nurkowej Ochotniczej  Straży Pożarnej 
wykonującej zadania z zakresu ratowniczo – poszukiwawczego na akwenach wodnych 
zlokalizowanych w granicach administracyjnych miasta Ełku.  

Mając  na  celu  zapewnienie  gotowości  do  działań  i  wspierania  służb 
ratowniczych przez Sekcję Nurkową w realizacji zadań Pan Prezydent proponuje  przyjąć 
powyższe zmiany w budżecie:

Nr zadania Dział Rozdział Paragraf Kwota

908 001 754 75416 4300 -1300 zł

908 003 754 75411 6620 +1300 zł

Wywiązała się dyskusja.
Radny  Michał  Andruszkiewicz  zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  dofinansowanie 

z tego priorytetu, dla którego zmieniamy budżet będzie większe, czy takie same ?
Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  wyjaśnił,  że  dofinansowanie  będzie 

większe,  kwota  całego  przedsięwzięcia  –  3.110  tys  zł,  a  dofinansowanie  z  Unii 
Europejskiej  ok. 2.102 tys. zł.
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Radny R.Baranowski  zwrócił uwagę, że proponowane zmiany w budżecie miasta 
powodują to,  że   dochody  wzrastają o około 600 tys.  zł  i  o tyle  wzrastają wydatki. 
Następnie poinformował, że w ostatni poniedziałek na prośbę Przewodniczącego Rady 
Miasta doszło do spotkania, ponieważ był wniosek Prezydenta Miasta o zwołanie sesji 
nadzwyczajnej.  We  wniosku  Prezydenta  Miasta  czytaliśmy:  cyt.  „Potrzeba  zwołania 
nadzwyczajnej   sesji   wynika  ze zmiany tytułu  projektu pn.  „Rozbudowa promenady 
pieszo-rowerowej wzdłuż nabrzeża Jeziora Ełckiego” na „Budowa promenady  pieszo-
rowerowej wzdłuż nabrzeża Jeziora Ełckiego – III etap”. Powyższa  zmiana  jest 
konieczna  ze  względu  na  ujednolicenie  tytułu  projektu  inwestycyjnego  z  wnioskiem 
złożonym o dofinansowanie do Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia Mazury 
2007-2012. Ponieważ  na rozbudowę promenady zostały złożone dwa wnioski, do dwóch 
priorytetów  w  ramach  wyżej  wymienionego  Programu  i  na  dzień  dzisiejszy 
dofinansowanie  otrzyma  jeden  z  nich,  należy  wprowadzić  zmianę  tytułu  w  budżecie 
miasta -  zał. nr 4.” Wówczas radny doszedł do wniosku, że skoro jest ta jedna sprawa, 
nie ma sensu zwoływania posiedzenia Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego. 
Tymczasem, w dniu dzisiejszym, tuż przed sesją  radni otrzymują materiały, z  których 
wynika, że  zmian jest 8. Zmiany są dość istotne. Zwiększamy środki na wynagrodzenia 
w CEE   w rozdziale 85407 o kwotę 56 748 zł na dwa pełne etaty od 1 stycznia 2010r. 
W związku z tym radny zadaje pytanie: „czy te osoby są zatrudnione od 1.01.2010r.?”

Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział - tak osoby te są zatrudnione.
W związku z tą odpowiedzią radny zgłasza wniosek: „ aby Komisja Rewizyjna 

zbadała gospodarkę finansową w CEE, ponieważ to nosi znamiona naruszenia dyscypliny 
finansów publicznych. Jeśli dyrektor CEE zatrudnił dwóch pracowników na pełen etat 
nie mając na to środków w planie finansowym, to jest ewidentne naruszenie  dyscypliny 
finansów publicznych.”

Dalej radny  wyraził niezadowolenie, że zmiany w budżecie miasta o tak istotnym 
znaczeniu  są  przedkładane  radnym  tuż  przed  samymi  obradami  sesji  nadzwyczajnej. 
Zwrócił uwagę, że jest Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego, która powinna 
tego rodzaju zmiany w budżecie miasta opiniować.

Radny  zgłosił  drugi  wniosek,  wynikający  z  powyższej  wypowiedzi,  aby  na 
dzisiejszej sesji zaopiniować wyłącznie zmiany w budżecie miasta opisane w punkcie IV 
w materiałach  przedłożonych  radnym,  a  pozostałe  punkty  powinny być  przedmiotem 
obrad  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  i  aby  weszły  na  sesję 
w normalnym trybie. 

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański wyjaśnił, że rozumie wypowiedź radnego 
Baranowskiego.  Jesteśmy  zobowiązani  terminem  -  16  lipca  b.r.,  do  którego  musimy 
przesłać niezbędne dokumenty, związane z promenadą, ażeby otrzymać środki. Przy tej 
zmianie Pan Prezydent zaproponował inne niezbędne zmiany wcześniej omówione, a to 
dlatego, ażeby nie było potrzeby  zwoływania zaplanowanej sesji Rady Miasta w dniu 
27 lipca  b.r.  Jeśli  radni  przyjmą  wniosek zgłoszony przez  radnego R.Baranowskiego, 
wówczas  będzie  potrzeba  zwołania  sesji  w  dniu  27  lipca,  między  innymi  dla  tych 
tematów,  gdyż  np.  remonty  w  szkołach  nie  mogą  czekać  na  sesję  zaplanowaną  na 
31 sierpnia, lub dofinansowanie zakupu podręczników tzw. „Wyprawki szkolnej”.

Po wyjaśnieniach Prezydenta Urbańskiego radny R.Baranowski zmienił wniosek 
dot. głosowania nad zmianami w budżecie i wnosi, aby w dniu dzisiejszym głosować 
zmiany opisane w punkcie I podpunkt 2 oraz w punkcie IV  w materiałach przedłożonych 
radnym. 

W związku z zapytaniami radnego T.Makowskiego  Zastępca Prezydenta Miasta 
W.Szelążek wyjaśniał szczegółowo zasadność zmiany tytułu projektu pn. „Rozbudowa 
promenady  pieszo-rowerowej  wzdłuż  nabrzeża  Jeziora  Ełckiego”  na  „Budowa 
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promenady   pieszo-rowerowej  wzdłuż  nabrzeża  Jeziora  Ełckiego  –  III  etap”.  
Informował,  między  innymi,  że  ta  zmiana  jest  konieczna  ze  względu  na 

ujednolicenie  tytułu  projektu  inwestycyjnego  z  wnioskiem  złożonym 
o dofinansowanie do Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia Mazury 2007-2012. 

Ponieważ  na  rozbudowę promenady zostały  złożone  dwa wnioski,  do  dwóch 
priorytetów  w  ramach  wyżej  wymienionego  Programu  i  na  dzień  dzisiejszy 
dofinansowanie otrzyma jeden z nich,  należy wprowadzić  zmianę  tytułu  w budżecie 
miasta. 

Pan Prezydent  zacytował  pismo,  które wpłynęło  do Urzędu Miasta  w dniu 12 
lipca b.r. z Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego podpisane przez Dyrektora 
Departamentu Zarządzania Programami Rozwoju Regionalnego, znak ZPRR.V.0743-6-
11-7/10. Pismo w załączeniu do protokołu.

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod 
głosowanie wniosek związany ze zmianami w budżecie miasta, zgłoszony przez radnego 
R.Baranowskiego,  dot.  głosowania  nad zmianami  w budżecie  opisanymi  w punkcie  I 
podpunkt 2 oraz w punkcie IV  w materiałach przedłożonych radnym; za głosowało  6, 
„przeciw” 8, wstrzymało się od głosu 4. Wniosek nie uzyskał większości.

W  związku  z  powyższym  głosowaniem  Przewodniczący  RM  W.Pieńkowski 
poddał pod głosowanie zaproponowany projekt uchwały  z uwzględnieniem wniesionej 
autopopraki;  13 głosami  „za”,  przy 2 głosach „przeciw” i  3  głosach wstrzym.   radni 
podjęli Uchwałę   Nr XL/375/09 w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2009 
rok.  Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny Jan 
Gróndwald.

Radny Romuald Baranowski wycofał zgłoszony wcześniej wniosek dot. zbadania 
gospodarki finansowej w CEE przez  Komisję Rewizyjną.  

*    *    *
Projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  dla  Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ełku, w załączeniu do protokołu.
Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański poinformował, że projekt uchwały jest 

wynikiem  przegłosowanej  zmiany  w  budżecie  miasta  w  dniu  dzisiejszym,  dot. 
przekazania  z  dochodów własnych Miasta  Ełku środków finansowwych w wysokości 
1 300 zł  ( jeden tysiąc trzysta złotych ) dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej  w  Ełku  z  przeznaczeniem  na  opłacenie  składki  ubezpieczeniowej  na  rok 
2010/2011  Sekcji  Płetwonurkowej  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Ełku.   Wniósł 
o podjęcie uchwały.

Radny W.Kwiatkowski zwrócił się z zapytaniem, „czy  Powiatowa Państwowa 
Straż  Pożarna  w  Ełku  zwracała  się  do  innych  samorządów,  w  tym  powiatowego 
o środki ? Czy inne gminy partycypują w kosztach?

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  odpowiadając  wyjaśnił,  ze  na  obecną 
chwilę nie posiada informacji.

W związku z brakiem formalnych zastrzeżeń Przewodniczący RM W.Pieńkowski 
poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej,  w  zaproponowanym 
brzmieniu; 15 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli 
Uchwałę  Nr  LVII/509/10  w  sprawie   przekazania  środków  finansowych  dla 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ełku.  Uchwała w załączeniu 
do protokołu.  W trakcie  głosowania nieobecni  radni:  Jan Gróndwald,  Idzi Podwojski. 
Jeden z radnych obecnych na sali nie głosował.
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*   *   *
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany części Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.
Kierownik  Referatu  Planowania  Przestrzennego  Marta  Herbszt  omówiła 

projekt uchwały. 
W  analizie  zasadności  zmiany  części  Studium   uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku czytamy:
„  Zmiana Studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Ełku dotyczy wyłącznie zmiany zapisów dla kwartału oznaczonego na rysunku Studium 
symbolem As-8,  które  brzmią:  „Teren  objęty  jest  ustaleniami  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego, w którym ustalono funkcje turystyki i zieleni parkowej. 
Należy zwrócić szczególna uwagę na powiązanie tego terenu z terenami mieszkaniowymi 
lezącymi po północnej i południowej jego stronie oraz terenami zieleni po wschodniej i 
zachodniej jego stronie, co pozwoli na stworzenie jednolitego systemu przyrodniczego na 
wszystkich tych terenach.”

Dla obszaru As-8 obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, 
zwany  „Park”,  w  którym  teren  wykorzystywany  na  potrzeby  targowiska  miejskiego 
przeznaczony jest pod:

• 7U, 8U, 9U - tereny handlu i usług,
• 10TUR,  11TUR,  12TUR  -  terenowe  urządzenia  rekreacyjne  z  zielenią 

towarzyszącą,
• 13W, 14W, 15W - tereny wystawowe z zielenią towarzyszącą.

Zdaniem  Miejskiej  Komisji  Urbanistyczno-Architektonicznej,  która  na 
posiedzeniu w dniu 5 lipca br. analizowała projekt planu „Ełk- Błonie Papieskie”, tak 
podyktowane  ustalenia  Studium  uniemożliwiają  wykonanie  uchwały  intencyjnej  nr 
XLII/385/09 Rady Miasta Ełku z dnia 8 września 2009 r., „w sprawie przystąpienia do 
opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, zwanego Ełk-Błonie 
Papieskie”,  mającej na celu m.in. określenie granic istniejącego targowiska miejskiego.

Projekt  w dużej  mierze  miał  określić  i  uporządkować funkcje  dla  istniejącego 
zagospodarowania,  stąd  też  na  rysunku  planu  jaki  i  w  tekście  znalazły  się  tereny 
o przeznaczeniu:
* 1UHt – teren targowiska miejskiego,
* 2UH,UG – teren usług handlu i gastronomii,
*  3US  –  tereny  rekreacyjno-sportowe  z  możliwością  organizacji  okolicznościowych 

imprez masowych,
*  4UT,ZP  –  tereny  rekreacyjno-wypoczynkowe  z  możliwością  organizacji  imprez 

masowych oraz zieleni towarzyszącej (parkowej).
Powyższe wskazuje, że ustalenia obu planów są porównywalne, a nawet zgodne 

ze sobą, jednak ustalenia te  nie są spójne z ustaleniami Studium, stąd zasadnym jest 
zmiana Studium, dla kwartału As-8.”

Zdaniem radnego T.Bińczaka miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego 
powinno  się  opracowywać  i  dostosowywać  do  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Ełku.  W  dniu  dzisiejszy  mamy  sytuację 
odwrotną  –  miejscowy plan  zagospodarowania  przestrzennego,  zwany „Ełk  –  Błonie 
Papieskie” jest niezgodny ze Studium i w związku z tym zmieniamy Studium. 

Na zapytanie radnego W.Kwiatkowskiego, czy w Wydziale AGG są osoby, 
które  sprawdzają  plany  i  Studium,  Pani  M.Herbszt  odpowiedziała,  że  tak  są 
zatrudnione i sprawdzają.
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W  związku  z  brakiem  formalnych  wniosków  do  przedłożonego  projektu 
uchwały  Przewodniczący  RM W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie jak wyżej;  15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach wstrzym. 
radni  podjęli  Uchwałę  Nr  LVII/510/10  w  sprawie   przystąpienia  do  zmiany  części 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku. 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  Jan 
Gróndwald i Idzi Podwojski.

  
*   *   *

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański w imieniu Prezydenta Miasta zwrócił 
się z prośbą do przewodniczącego Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego, aby 
zwołał posiedzenie komisji w najbliższy poniedziałek dla tematu związanego z „Techno-
Parkiem”.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Romuald 
Baranowski  poinformował,  że  na  wniosek  Prezydenta  Miasta  zwołuje  posiedzenie 
komisji w dniu 19 lipca 2010r. (poniedziałek) o godzinie 10:00.

Do punktu –4-
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 

Pieńkowski  zamknął  obrady  LVII  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Miasta  w  dniu 
14 lipca 2010 roku  o godzinie 12 40 .

Protokółowała:
Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska

        Waldemar  Paweł  Pieńkowski
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